



质量管理体系认证证书

证书编号：00121Q38880R4M/3200

兹证明

南京东陶有限公司

统一社会信用代码：91320115608929125H

中国江苏省南京江宁经济技术开发区董村西路2号

建立的质量管理体系符合标准：

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

通过认证范围如下：

铸铁搪瓷浴缸，压克力浴缸的设计、生产；排水金具的设计、组装

首次发证日期：2006年11月20日 本次发证日期：2021年9月10日 有效期至：2024年11月3日

在一个监督周期后，本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C001-M

谢肇煦

Signed by: Xie ZhaoXu



中国质量认证中心

中国·北京·南四环西路188号9区 100070

<http://www.cqc.com.cn>

A 0016862

2021年版



QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No. 00121Q38880R4M/3200

We hereby certify that

NANJING TOTO CO., LTD.

Unified Social Credit Code: 91320115608929125H

No.2 West Dongcun Road, Jiangning Economic Technical Development Zone, Nanjing,
Jiangsu Province, China

by reason of its
Quality Management System
has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 19001-2016 / ISO 9001:2015

The Quality Management System Applies in the following area:

Design and Production of Cast Iron Enameled Bathtub, Acrylic Bathtub, Design and Installation of Fitting for
Drain

Certified since: November 20, 2006 Valid from: September 10, 2021 Valid until: November 3, 2024

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.
Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate.

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of the People's
Republic of China (www.cnca.gov.cn).



谢肇煦
Signed by: Xie ZhaoXu



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

Section 9, No.188, Nansihuan(the South Fourth Ring Road) Xilu(West Road), Beijing 100070,China

<http://www.cqc.com.cn>

A 0016862

2021年版